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Til MOF 
  
Det kan virke som et lille problem, men vores kat Valdemar har fået konstateret orm i maven. 
Altså jeg har konstateret det. 
 
Jeg henvender mig til flere dyrlæger, men de insisterer på at se Valdemar, for at udskrive en recept for 
katteorm. 
 
Her tænker jeg – det er helt ude af proportion – en kat. Vi elsker Valdemar over alt på jorden, men det er 
altså en kat. 
 
Man kan købe smertestillende i håndkøb til mennesker, men en ormekur skal katten til ”eftersyn” hos en 
dyrlæge. 
 
Og ja – hvorfor gør jeg så ikke lige det? 
 
Jamen fordi Valdemar – og Jasmin som er søster – er udekatte, og ikke lige er til at lave aftaler med. 
Hvorfor skal dette være så besværligt. 
 
Jeg kan godt se at man ikke kan gøre alt medicin til hverken mennesker eller dyr til rådighed uden recept. 
Men helt almindelige ting bør kunne løses uden en læge eller dyrlæge skal tilkaldes. 
 
Vi drukner i regler og administration. 
Gør det nemt. 
  
Et dyrehospital skriver følgende: 
  
VI vil rigtig gerne hjælpe, men vi bliver nødt til at se katten grundet lovgivningsmæssige årsager. 
Dyrlægerne står med ansvaret for at din kat ikke fejler andet ved udskrivelse af receptpligtig medicin. 
  
En løsning kunne være at ignorer at katten er syg, men det er altså ikke vældfærd. 
Og hvad gør man på en bondegård? Man gør ingenting fordi det er for omstændigt. 
Regler der er lavet uden optanke. 
  
Det synes jeg bør laves om. 
  
Kunne det være en sag MOF. 
  
På forhånd tak 
  
Allan Wagner 
Rosenvangsvej 23 

2670 Greve 
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